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 Ballerup, den 28. februar 2018   

 

Referat: Repræsentantskabsmøde, den 26. februar 2018 
 
 

 

Dagsorden i henhold til BMSI’s love: 
 

1. Valg af dirigent 
Næstformand Karsten Friis ledede mødet. 

 

2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 
Deltagere: Ballerup Gymnastik, Ballerup Håndbold, Ballerup Skytteforening, 
Baracuda Dykkerklub, Grantoften Badminton, Jonstrup Basketball, Måløv 
Badminton, Måløv Idræts Forening, SIF Badminton og SIF Håndbold-
Gymnastik-Senioridræt, (fremmødt: 10 foreninger/14 personer). 
Afbud: FU’s formand, Helge Friis, Ballerup Badminton. 

 

3. Formanden aflægger beretning 
Desværre kan jeg ikke selv være til stede - grundet sygdom, som jeg stadig 
døjer meget med - men jeg har bedt Preben om at oplæse min beretning, så 
jeg håber det er i orden. 
 

Velkommen til BMSI's repræsentantskabsmøde. Det er det 58. år, der hermed 
aflægges beretning for. 
 

For at få gang i samarbejdet mellem foreningslivet - kommunen - skolerne har 
kommunen investeret i Portalen "Skolen i virkeligheden". Et værktøj, hvor 
foreningerne og andre aktører kan synliggøre deres tilbud overfor skolerne. 
Der er flere foreninger, der har benyttet sig af dette. 
 

Der har været afholdt et møde i Halfordelingsudvalget i begyndelsen af 
august 2017, hvor Måløv Idrætsforening og Måløv Badminton deltog med 9 
punkter på dagsordenen. Det var oprindelig aftalt, at foreningerne skulle 
indkaldes til et møde i oktober omkring valg af et nyt Halfordelingsudvalg. 
Dette er af politiske årsager udskudt til en gang i foråret 20L8, hvor der så 
indkaldes til valgmøde. 
Halfordelingsudvalget er et underudvalg af Kultur- og Fritidsudvalget.  
Ved valget skal der vælges en repræsentant for den udendørs sport og en 
repræsentant for den indendørs sport (der skal repræsentere alle foreninger 
for indendørs sporten), samt formanden for Kultur- og Fritidsudvalget. 
 

Vi har ikke hørt nærmere om kommunen skal/vil offentliggøre foreningernes 
årsregnskab, som de nye ændringer i Folkeoplysningsloven siger. 
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Der er fra BMSI's side lagt op til, at det nye Halfordelingsudvalg sammen med 
BMSI evaluerer virkningen af den ændrede halfordelingsprocedure. Dette skal 
så ske, når halfordelingen for sæsonen 2018-2019 er afsluttet. 
 

I sidste uge var der halfordeling for den kommende sæson. Alt var fordelt 
omkring kl. 20.30, hvor mødet sluttede, og der var ingen indsigelser. 
 

I år var der desværre ikke kommet nogle indstillinger til BMSI's Ildsjælpris. 
 

Vi har i løbet af året deltaget i Kultur- og Fritidsudvalgets møde i september, 
og på IRH's konference for idrætssamvirker på Kollekolle i november, samt 
kommunens årlige Nytårskur. 
 

Vi siger stort tillykke til de foreninger, der har vundet mesterskaber og har 
fået oprykninger i 2017. 
 

Da vi senere skal sige farvel til bl.a. vores kasserer Preben Nielsen og sekretær 
Solveig Petersen, vil jeg sig tak for de mange, mange år, de har været med i 
Forretningsudvalget. Jeg selv takker også af - som formand siden 2002 og de 
foregående 10 år i Forretningsudvalget. 
 

Jeg ønsker BMSI god vind fremover. 
 

Til slut vil jeg takke FU, medlemsforeningerne og samarbejdsorganisationer 
for samarbejdet i det forløbne år. 
 

Helge Friis 
 

 Tilføjelse: 
Næstformand Karsten Friis havde følgende tilføjelser til beretningen (ikke 
ordret, men meningen er vist bibeholdt). 
 

Det nye kultur- og fritidsudvalg består næsten udelukkende af medlemmer, 
som ingen erfaring har med området. Derfor har den nye formand, Charlotte 
Holtermann startet en proces, som skal klæde medlemmerne på til arbejdet. 
Processen skal bl.a. udmønte sig i en ny strategi for området. Denne situation 
vil give BMSI nogle enestående muligheder for at markere sig. 
 

Kommunens administration arbejder allerede nu med budget for 2019 og et 
overslag for 2020-2021. Desværre er der her lagt op til besparelser på kultur-
og fritidsområdet, som ellers har været friholdt indtil nu. 
 

Ballerup Kommunes administration har meddelt Folkeoplysningsudvalget, at 
man vil kræve foreningers regnskaber afleveret og offentliggjort, når man har 
etableret den nødvendige IT-understøttelse. Man har ikke sat noget arbejde i 
gang for at udvikle denne IT, så det vil nok tage mange år før det lovmæssige 
krav kan udføres i praksis. Indtil da, vil der kun blive krævet regnskaber, hvis 
man mistænker urent trav. 

 

4. Regnskabet 2017 
Kassereren omdelte det reviderede regnskab, som blev godkendt. 

 

Ballerup Måløv Skovlunde Idrætsunion 



 

Side 3 af 4 

 
 

5. Fastsættelse af kontingent 
Kontingent blev bibeholdt uændret. 

 

6. Indkomne forslag – herunder 
a)  Optagelse/Udmeldelse af medlemmer 

- Ingen anmodninger om optagelse eller udmeldelse. 
 

b)  Arbejdsplan for det kommende år 
- FU vil fremlægge denne på førstkommende møde. 

 

7. Valg til forretningsudvalget 
- Efter valg af formand og kasserer og øvrige medlemmer til FU, konstituerede 

man sig på efterfølgende møde således: 
a) Formand    Karsten Friis, Måløv Badminton 
b) Næstformand   Per Enevoldsen, Ballerup Gymnastik 
c) Kasserer   Hans Henrik Epsen, Jonstrup Basketball 
d) Sekretær    Uffe Mortensen, Måløv Idræts Forening 
e) 1 Repræsentant  Finn Overby, SIF Badminton 

                              Valg af revisorer  
a) 2 Revisorer   Vita Larsen og Birgitte Dellgren  
b) 1 Revisorsuppleant  ? 

 
8. Eventuelt – herunder kan alt diskuteres, men intet besluttes 

Der var oplysninger om, at man i BMS var noget forundret over, at de for år 
tilbage var blevet udmeldt, så muligvis kommer de tilbage i folden? 
 

Ud over dette om BMS, var der ikke yderligere kommentarer eller emner 
under eventuelt. 
 

 
Referat:  Preben Nielsen 
 28. februar 2018. 
 
 
 

 

Ballerup Måløv Skovlunde Idrætsunion 



 

Side 4 af 4 

Ballerup, den 28. februar 2018  
 

Referat: Bestyrelsesmøde, den 26. februar 2018  
Umiddelbart efter repræsentantskabsmøde 

 

 

Dagsorden i henhold til BMSI’s love: 
 

1. Valg af dirigent 
Karsten Friis ledede mødet. 

 

2. Valg til Jubilæums-fondatsen 
              

Alle de siddende udvalgsmedlemmer blev genvalgt: 
- Finn Overby, SIF Badminton, 
- Gustav Blomberg, Måløv Idræts Forening, 
- Bjarny Hansen, Grantoften Badminton 
- (Desuden er BMSI’s formand automatisk med i udvalget) 

 

2. Eventuelt – herunder fastsættelse af dato for næste møde 
Ingen emner eller kommentarer under eventuelt  
 

Dato for næste bestyrelsesmøde blev rykket til:  
 

Tirsdag den 15. maj 2018 – kl. 18:30 
 

Forslag til dato for øvrige bestyrelsesmøder i 2018 

 Onsdag den 22. august 

 Torsdag den 22. november 
 

  
Referat: Preben Nielsen 
 28. februar 2018 
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